



**Request for Proposal / Demande de Proposition: IC401626
ERP Functional Analyst (Level 3) to Support the SAP Functional Team
Analyste fonctionnel PGI (Niveau 3) pour soutenir l'équipe fonctionnelle de SAP**

**QUESTIONS & ANSWERS / QUESTIONS ET RÉPONSES
003**

This document is issued to answer questions from bidders regarding Innovation, Science and Economic Development Canada RFP# IC401626. ALL TERMS AND CONDITIONS OF THE RFP REMAIN UNCHANGED. / Ce document est publié pour répondre aux questions des soumissionnaires concernant la demande d'Innovation, Sciences et Développement économique Canada DDP #IC401626. TOUTE LES MODALITES ET CONDITIONS DE LA DDP DEMEURENT SANS CHANGEMENT.

****Version française ci-dessous****

Question No. 9:

"MT3: The Bidder's proposed resource must have a minimum of five (5) years demonstrated experience as an ERP Functional analyst on multiple (3 or more) Federal Government SAP projects."

If the Consultant has worked with Bank of Canada or other Crown Corporation (Hydro or other Utilities mandated by the Government), would that qualify towards the Fed Govt. experience?

Answer No. 9:

No, Federal Government means Department in the Federal Government (i.e. Part of the SAP cluster)

Question No. 10:

Regarding RT3 and RT6- would the Crown please consider extending the experience timeframe to within the last 10 years? The experience gained in the last 10 ten years would still be considered very relevant in ERP environments and would allow vendors to propose very qualified resources for this RFP submission.

Answer No. 10:

No, we don't want to extend to 10 years.

Question No. 11:

Regarding RT7- Would the Crown please consider SAP Certified Application Associate – Financial Accounting with SAP ERP 6.0 EHP5 for the full 15 points.

Answer No. 11:

As per SAP website the "SAP Certified Application Associate" is designed for new users. We are looking for a functional expert.



**Request for Proposal / Demande de Proposition: IC401626
ERP Functional Analyst (Level 3) to Support the SAP Functional Team
Analyste fonctionnel PGI (Niveau 3) pour soutenir l'équipe fonctionnelle de SAP**

*****English Version Above*****

Question No. 9:

«TO3: La ressource proposée par le soumissionnaire doit avoir un minimum de cinq (5) années d'expérience démontrée en tant qu'analyste fonctionnel PGI sur plusieurs (3 ou plus) projets SAP du gouvernement fédéral».

Si le consultant a travaillé avec la Banque du Canada ou une autre société d'État (Hydro ou d'autres services publics mandatés par le gouvernement), serait-ce admissible à l'expérience au gouvernement fédéral?

Réponse No. 9:

Non le gouvernement fédéral signifie un ministère du gouvernement fédéral (faisant partie du groupe de concertation SAP).

Question No. 10:

Pour ce qui est de la TC3 et de la TC6, la Couronne voudrait-elle envisager d'étendre le délai d'expérience au cours des dix dernières années? L'expérience acquise au cours des 10 dernières années serait toujours considérée comme très pertinente dans les environnements PGI et permettrait aux fournisseurs de proposer des ressources très qualifiées pour la soumission de la DP.

Réponse No. 10:

Non, nous ne désirons pas prolonger le délai à 10 ans.

Question No. 11:

En ce qui concerne la TC7, la Couronne pourrait-elle considérer le SAP Certified Application Associate - Financial Accounting avec SAP ERP 6.0 EHP5 pour les 15 points.

Réponse No. 11:

Selon le site web de SAP, le "SAP Certified Application Associate" est destiné aux nouveaux utilisateurs. Nous recherchons un expert fonctionnel SAP.